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 Protokół nr 128/2017 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 21 grudnia 2017r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Na wniosek przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujące punkty: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie rozwiązania stosunku pracy z 

Dyrektorem Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia naboru na wolne 

kierownicze stanowisko urzędnicze Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w  Nowym Mieście Lubawskim. 

3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do 

przeprowadzenia konkursu na wolne kierownicze stanowisko urzędnicze Dyrektora 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w  Nowym Mieście Lubawskim oraz 

ustalenia Regulaminu przeprowadzenia konkursu na wolne kierownicze stanowisko 

urzędnicze Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w  Nowym Mieście 

Lubawskim. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Zespołu ds. standaryzacji 

Domu Dziecka w Pacółtowie. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie w sprawie zmiany Regulaminu 

Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim 

stanowiącego załącznik do  Uchwały Nr 52/239/2016 Zarządu Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 18 lutego 2016r. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. 

Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

w Warsztacie Terapii Zajęciowej w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor PCPR oraz pani Magdalena Gryza 

– Przewodniczaca Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności/ 

 

Pani Łydzińska omówiła protokół kontroli w WTZ, który stanowi załącznik nr 3. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Powiatowego 

Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w sprawie wsparcia finansowego. 

 

Pani Gryza poinformowała, że wnioskuje o dodatkowe środki na pokrycie kosztów 

związanych z koniecznością powołania w miesiącu grudniu dodatkowych komisji. Wyjaśniła, 

że zwołanie dodatkowych komisji wiąże się z wpływającymi wnioskami osób ubiegających 

się o wydanie orzeczenia o niepełnosprawności i stopniu niepełnosprawności.  
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Pani Łydzińska dodała, że środki przeznaczone zostaną na pokrycie kosztów 

eksploatacyjnych oraz kosztów związanych z pocztą. Wyjaśniła, że przewodniczaca 

otrzymała zalecenia pokontrolne z Urzędu Wojewódzkiego, iż wszystkie listy mają być 

wysyłane ze zwrotką, co zwiększyło koszty. Nadminiła, że w latach poprzednich na koniec 

roku była przekazana dotacja, która pokrywała bieżące koszty, natomiast w tym roku Zespół 

ds. Orzekania o Niepełnosprawnosci nie otrzymał dodatkowej dotacji.  

Pan Buliński stwierdził, że powinno być wysłane pismo do Urzędu Wojewódzkiego o 

przekazanie dotacji w związku z zaleceniami pokontrolnymi. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że w tej sprawie było wysłane pismo do Wojewody. 

Pani Gryza poinformowała, że liczba wydanych orzeczeń o niepełnosprawności zmalała, 

natomiast zwiększyła się liczba wydawanych kart parkingowych i legitymacji dla osób 

niepełnosprawnych, które drukuje Polska Wytwórnia Papierów Warościowych. Dodała, że 

dane osób niepełnosprawnych wsprowadzane są na miejscu, obrabiany jest cały dokument i 

przesyłany do PWPW.  

Pani Skarbnik zasugerowała, żeby przekazać środki pod potrzeby jednostki.  

Zarzad przychylił się do sugestii pani Skarbnik. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 4. 

 

/pani U. Łydzińska oraz pani M. Gryza oipuściły posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane. 

/na posiedzenie wszedł pan R. Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pan Kłosowski wyjaśnił, że chodzi tutaj o umieszczenie kabla częściowo w pasie drogowym 

drogi Marzęcice – gr. woj. (Pokrzydowo). Dodał, że umieszczenie kabla w pasie drogowym 

jest odpłatne.  

 

Wniosek ENERGA – OPERATOR S.A. stanowi załącznik nr 5. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania Zespołu projektowego do realizacji projektu „Zintegrowana 

informacja Geodezyjna i Kartograficzna Warmii i Mazur w Powiecie Nowomiejskim.” 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Domżalska – inspektor ds. pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych/  

 

Pan Starosta odczytał skład zespołu: 

a) Specjalista ds. projektu – Jolanta Domżalska – Inspektor ds. pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych 

b) Specjalista ds. geodezji i kartografii– Krzysztof Grześkiewicz – Geodeta Powiatowy 

/Andrzej Kuczkowski – Kierownik Powiatowego Ośrodka Dokumentacji Geodezyjnej i 

Kartograficznej 

c) Specjalista ds. zamówień publicznych -Alina Banaszewska – Naczelnik Wydziału 

Inwestycji, Mienia i Spraw Gospodarczych 
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d) Specjalista ds. obsługi projektu w części informatycznej – Krzysztof Dembiński - 

Informatyk  

e) Specjalista ds. finansowych i rozliczeń w projekcie - Halina Bartkowska - Skarbnik 

Powiatu Nowomiejskiego / Sebastian Kiński - Główny Księgowy Budżetu 

f) Specjalista ds. promocji projektu–  Krzysztof Andrzejczak  - Inspektor w Wydziale 

Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

/pani J. Domżalska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Fundacji Inicjatyw Krajobrazowych „Wybudowania” 

w Kurzętniku, któremu zlecono realizację zadania publicznego. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Towarzystwa Przyjaciół Dzieci Zarząd Oddziału 

Miejskiego w Nowym Mieście Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania 

publicznego. 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 7. 

 

/pani Wicestarosta opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli w 

Powiatowym Urzędzie Pracy. 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 8. 

/pani Wicestrosta weszła na posiedzenie Zarządu/  

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na wybór wykonawcy usługi kompleksowego ubezpieczenia 

mienia Powiatu Nowomiejskiego. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska poinformowała, że w przedmiotowym postępowaniu została złożona tylko 

jedna oferta, która spełnia warunki określone w SIWZ. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 
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Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uchylenia uchwały Nr 126/649/2017 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 7 grudnia 2017r. w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokali 

użytkowych Nr 13-16 w budynku administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 

w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że od 1 stycznia 2018r. powstanie jednostka Państwowe 

Gospodarstwo Wodne Wody Polskie Krajowy Zarząd Gospodarki Wodnej i umowa musi być 

podpisana z w/w jednostką a nie z Regionalnym Zarzadem Gospodarki Wodnej, który złożył 

wniosek. Dodała, że umowa z jednostką zostanie zawarta z dniem 02.01.2018r. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokali użytkowych Nr 13-16 w budynku 

administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na przekazanie do używania sprzętu medycznego dla zespołów 

ratownictwa medycznego Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim Spółka z 

o.o. 

 

Projekt umowy stanowi załącznik nr 9. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim w sprawie ustalenia rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych na 

terenie Powiatu Nowomiejskiego. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji oraz pan Mirosław Wodara – dyrektor ZSZ/ 

 

Pani Orłowska zaproponowała, żeby konsultacje odbyły się od 5 do 12 stycznia 2018r., 

natomiast spotkanie z przedstawicielami organizacji pozarządowych zorganizować                

12 stycznia. 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych 

na terenie Powiatu Nowomiejskiego stanowi załącznik nr 10. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 6 do arkusza organizacji roku szkolnego 2017/2018 w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks związany jest z długotwrałym zwolnieniem 

lekarskim nauczycielki przedmiotów zawodowych w ZSZ w Kurzętniku. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Pan Starosta poprosił panią Orłowską, żeby umówiła spotkanie z panem M. Wodarą – 

dyrektorem ZSZ. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było zawiadomienie i przekazanie do 

konsultacji związkom zawodowym projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na rok 2018 

oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania opłat za kształcenie. 

 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejęła pani Wicestarosta/ 

 

Pani Orłowska poinformowała, że w/w projekt uchwały zostanie przekazany do konsultacji ze 

związkami zawodowymi. 

 

Zarząd przekazał do konsultacji ze związkami zawodowymi w/w projekt uchwały Zarządu 

Powiatu. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z 

wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli. 

 

Pani Orłowska omówiła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 11. 

 

/pan Starosta wszedł na posiedzenie Zarządu i przejał prowadzenie obrad/ 

 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia opinii do wniosku o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej 

polegającej na rozbudowie drogi wojewódzkiej Nr 538 w zakresie budowy ciągu pieszo-

rowerowego w Biskupcu. 

/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury i 

Budownictwa/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Samsel poinformował, że Wydział Architektury i Budownictwa nie wnosi uwag do 

uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Wniosek Biura Projektowego DROMAX stanowi załącznik nr 12. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie wyrażenia opinii do wniosku o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej 

polegającej na rozbudowie drogi gminnej Nr 18100N i 181003N łączących Jamielnik z 

Lekartami. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Wniosek firmy DAN-TOR stanowi załącznik nr 13. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku w sprawie 

udzielenia dotacji na prace konserwatorskie kościoła w Boleszynie. 

 

Pan Starosta poinformował, że wpłynął wniosek w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie kościoła w Boleszynie, stanowiący załącznik nr 14. 

Pan Buliński zapytał czy jest uchwała dotycząca trybu przyznawania dotacji na cel 

przedstawiony we wniosku. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że ochrona zabytków jest wpisana w ustawie o samorządzie 

powiatowym jako zadanie powiatu. 

Pan Starosta stwierdził, że budżet powiatu na 2018r. jest już zatwierdzony przez Radę 

Powiatu. Dodał, że nikt nie rozmawiał z Zarządem w powyższej kwestii. Poinformował, że na 

dzień dzisiejszy nie widzi możliwości przekazania środków w wysokości ok. 24 000 zł 

jeszcze w tym roku. Nadminił, że możnaby się pochylić nad w/w kwestią przy konstruowaniu 

następnego budżetu, ponieważ w budżecie na rok 2018 nie ma środków.  

Pani Skarbnik przychyliła się do stwierdzenia pana Starosty i potwierdziła, że w 

przyszłorocznym budżecie powiatu nie ma środków na cel określony we wniosku. 

 

Zarzad rozpatrzył wniosek negatywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz, M. Buliński. 

/pan M. Buliński opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją w 

sprawie przyjęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie.  

 

Informacja z DPS stanowi załącznik nr 15. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie rozwiązania stosunku pracy z Dyrektorem Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Wnioski Pani Łydzinskiej stanowią załączniki nr 16 i 17. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 
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Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie ogłoszenia naboru na wolne kierownicze stanowisko urzędnicze 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w  Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Sekretarz zasugerowała, żeby termin składania dokumentów był ustalony do 4 stycznia 

2018r. 

Pan Starosta zaproponował, żeby termin składania dokumentów był do 5 stycznia. 

Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pana Starosty.  

Pani Sekretarz poprosiła o uzupełnienie brakującego wyrazu tj. „Pomocy” w nazwie jednostki 

w załączniku do projektu uchwały na ostatniej stronie.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

 

Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia konkursu na wolne 

kierownicze stanowisko urzędnicze Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w  Nowym Mieście Lubawskim oraz ustalenia Regulaminu przeprowadzenia konkursu 

na wolne kierownicze stanowisko urzędnicze Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w  Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd powołał komisję, w skład której weszli: 

1)  Katarzyna Trzaskalska  - Przewodniczący Komisji, 

2)  Barbara Grzywacz - Członek Komisji, 

3)  Halina Bartkowska - Członek Komisji, 

4) Barbara Orłowska - Członek Komisji, 

5) Ewa Kalisz – Górzkowska - Członek Komisji. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

 

Czwartym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie powołania Zespołu ds. standaryzacji Domu Dziecka w 

Pacółtowie. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

W skład Zespołu wchodzą: 

a) Pani Katarzyna Trzaskalska – Wicestarosta, 

b) Pani Ewa Kalisz-Górzkowska – Sekretarz Powiatu, 

c) Pani Halina Bartkowska – Skarbnik Powiatu, 

d) Pani Barbara Grzywacz – Członek Zarządu Powiatu 

e) Pani Anna Marchlewska-Barczewska – pracownik Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim, 

f) Pani Ewa Murawska-Czarnecka – pracownik Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim, 

g) Pani Małgorzata Wojnarowicz – Dyrektor Domu Dziecka w Pacółtowie, 

h) Pani Luiza Kowalczyk – pracownik Domu Dziecka w Pacółtowie, 
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i) Pani Alina Banaszewska – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 

Gospodarczych,  

j) Pan Wojciech Umiński – pracownik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 

Gospodarczych,  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

 

Piątym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w 

Nowym Mieście Lubawskim stanowiącego załącznik do  Uchwały Nr 52/239/2016 

Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 18 lutego 2016r. 

 

Pan Sekretarz odcztała projekt uchwały. 

Pani Sekretarz poinformowała, że zmiany dotyczą Wydziału Środowiska i Rolnictwa, 

ponieważ 1 stycznia 2018r. wchodzi w życie zmianiona ustawa Prawo wodne, w której część 

kompetencji w zakresie gospodarki wodnej jest przekazana do Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

 

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/199/2016 z dnia 15 grudnia 2016r. w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 

2017 – 2034. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że projekty uchwał wraz z załącznikami zostaną przekazane 

radnym, członkom Zarządu 28 grudnia, tak jak zostało to uzgodnione z radnymi.  Omówiła 

zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2017. 

 

Zarzad jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

 

Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 

uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr 

XXVII/200/2016 z dnia 15 grudnia 2016r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2017r.  

 

Zarzad jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu.  

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

   

                                                                                                  Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                           Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                         


